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Wij zijn als gemeente Lelystad  van mening dat de voorgestelde maatregel niet aansluit bij 
het uitgangspunt van de eigen verantwoordelijkheid in de Wmo. Wij verwachten dat de 
maatregel een aanzuigende werking zal hebben op het gebruik van een aantal 
maatwerkvoorzieningen. Dit zal met name gelden voor woningaanpassingen, huishoudelijke 
ondersteuning en de verstrekking van scootmobielen. We zien nu dat mensen met wat 
hogere inkomens er dikwijls voor kiezen deze ondersteuning zelf te regelen en hiervoor geen 
beroep te doen op de Wmo.   
 
Het beroep op de Wmo zal in de komende jaren aanzienlijk toenemen als gevolg van de 
vergrijzing en extramuralisering. Wij staan als gemeente voor de uitdaging om ook in de 
toekomst goede ondersteuning te blijven bieden aan de groeiende groep kwetsbare 
inwoners. Dit zal aanzienlijk worden bemoeilijkt als er daarnaast, als gevolg van de invoering 
van het abonnementstarief, ook inwoners die zich nu zelf redden, een beroep gaan doen op 
de Wmo.   
 
De financiering van het sociaal domein staat nu al onder grote druk en wij verwachten dat dit 
als gevolg van het abonnementstarief verder onder druk komt te staan. Per saldo zal dit dan 
ten koste gaan van de  dienstverlening voor onze inwoners.  
 
Wij verzoeken u daarom het abonnementstarief niet in te voeren en als u het invoert, een 
aantal maatwerkvoorzieningen, waarvoor mensen nu dikwijls ook zelf een oplossing zoeken, 
hiervan uit te sluiten. Daarbij denken wij, naast het vervoer en beschermd wonen, aan 
woningaanpassingen, huishoudelijke ondersteuning en de verstrekking van scootmobielen.  
 
 
 
 


